

Family and Children Pastor

North York Mandarin Alliance Church

3325 Victoria Park Ave, Scarborough, Ontario , M1W 2R8

<https://nymac.ca>

NYMAC is seeking an enthusiastic individual to care for and minister to families with young children and teenagers, and to foster the growth of our children congregation by providing overall leadership to the Children Ministry.

The candidate should have a clear calling from God and a genuine passion for children. In addition to possessing the spiritual gifts needed for children ministries, the candidate should demonstrate maturity and ability to care for and minister to parents of children. Proficiency in both English and Mandarin is required.

The candidate should be a team player who works well within a pastoral team and the Elder Board, and who collaborates closely with the Children Ministry team. He or she will provide spiritual nourishment, guidance, and mentorship to leaders, teachers, and volunteers.

Education: Degree from accredited Seminary or Bible College.

Experience: Previous ministry experience working with families and children.

Applications

Please submit an application at searchcommittee@nymac.ca.

北約國語宣道會

3325 Victoria Park Ave, Scarborough, ON M1W 2R8

誠聘 家庭及兒童牧師、傳道

北約國語宣道會誠聘一位充滿活力的牧師或傳道，來關懷並牧養有年幼孩童及青少年的家庭，並總體領導兒童事工，以幫助我們兒童會眾的成長。

職位候選人需要有從神來的明確呼召，並對兒童有特別的負擔。除了兒童事工方面必需的恩賜，職位候選人需要具備關心、牧養兒童家長所需的成熟度和能力。候選人需要精通英語和國語。

候選人需要具備團隊精神，與牧者團隊和長議會，並特別與兒童事工同工有美好的搭配。候選人需要為兒童事工領袖、老師和志願者提供屬靈餵養和指導。

教育背景: 被認可的神學院或聖經學院的學歷

工作經歷: 家庭及兒童事工相關經歷

履歷請電郵：searchcommittee@nymac.ca

教會網站：nymac.ca